

迦密愛禮信中學

CARMELALISON LAM FOUNDATION SECONDARY SCHOOL

4 Wah King Hill Road, Kwai Chung, N.T., HONG KONG.

香港新界葵涌華景山路四號

Email address:calfss.mail@calfss.edu.hk

嗇色園主辦可信學校校長大鑒:

本人深感榮幸 貴校畢業生劉家龍於二零一零年度高級程度會考獲優異成績,入讀香港 理工大學電子計算(榮譽)理學士學位組合課程的課程。

謹在此衷心感謝 貴校校長及全體老師不勝勞苦樹德育人! 順祝 教祺

迦密愛禮信中學校長

鄧少軒 謹啓

二零一零年九月七日

Ho Shun Primary School (Sponsored by Sik Sik Yuen) 7 Sept. 2010

Dear Principal,

I am pleased to inform you that Lau, Ka Lung who graduated from your school obtained excellent academic results in the HKAL in 2010. He has been offered a place in the BSc (Hons) Scheme in Computing of The H K Polytechnic University.

I must offer my heartfelt thanks to you and your colleague. I greatly appreciate all the effort and care from all the staff in your school.

Yours faithfully,

Mr. Tang Sau Hin

(The Principal of Carmel

Alison Lam Foundation

Secondary School)



迦密愛禮信中學

CARMEL ALISON LAM FOUNDATION SECONDARY SCHOOL

4 Wah King Hill Road, Kwai Chung, N.T., HONG KONG.

香港新界葵涌華景山路四號

Email address:calfss.mail@calfss.edu.hk

嗇色園主辦可信學校校長大鑒:

本人深感榮幸 貴校畢業生吳婧薇於二零零九年度高級程度會考獲優異成績,入讀香港教育學院教育榮譽學士的學位課程。

謹在此衷心感謝 貴校校長及全體老師不勝勞苦樹德育人! 順祝 教祺

迦密愛禮信中學校長

鄧少軒 謹啓

二零零九年九月十八日

Ho Shun Primary School 18 Sept. 2009

Dear Principal,

I am pleased to inform you that Ng, Sin Mei who graduated from your school obtained excellent academic results in the HKAL in 2009. She has been offered a place in the Bachelor of Education (Hons) of The H K Institute of Education.

I must offer my heartfelt thanks to you and your colleague. I greatly appreciate all the effort and care from all the staff in your school.

Yours faithfully,

Mr. Tang Sid Hin

(The Principal of Carmel

Alison Lam Foundation

Secondary School)



迦密愛禮信中學

CARMEL ALISON LAM FOUNDATION SECONDARY SCHOOL

4 Wah King Hill Road, Kwai Chung, N.T., HONG KONG.

香港新界葵涌華景山路四號

電話 Tel: 2744 5117 傳真 Fax: 2785 4153 http://www.calfss.edu.hk

Email address:calfss.mail@calfss.edu.hk

嗇色園主辦可信小學校長大鑒:

本人深感榮幸 貴校畢業生吳艷鋆於二零一三年度中學文憑試獲優異成績,入讀香港樹仁大學工商管理(榮譽)學士的課程。

謹在此衷心感謝 貴校校長及全體老師不勝勞苦樹德育人! 順祝 教祺

迦密愛禮信中學校長

鄧少軒 謹啓

二零一三年九月廿五日

Ho Shun Primary School (Sponsored by Sik Sik Yuen) 25 Sep. 2013

Dear Principal,

I am pleased to inform you that Ng Yim Kwan who graduated from your school obtained excellent academic results in the HKDSE in 2013. She has been offered a place in the BBA (Hons) Buss Mgt of Hong Kong Shue Yan University.

I must offer my heartfelt thanks to you and your colleague. I greatly appreciate all the effort and care from all the staff in your school.

Yours faithfully,

Mr. Tang Sin Hin

(The Principal of Carmel Alison Lam Foundation

Secondary School)